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§ 17                  AFN 2021/77 

Statusrapport feriejobb 2021  

Beslut  
Arbets- och företagsnämnden noterar statusrapporten för feriejobb 2021 till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet  
I ärendet beskrivs Nacka kommuns arbete med att erbjuda feriejobb för kommunens 
ungdomar med särskilt fokus på av arbets- och företagsnämndens och socialnämndens 
prioriterade målgrupper. Antalet ansökningar till tillgängliga feriejobb redovisas samt 
utmaningar kopplade till pågående pandemi för nämnda verksamhet. Den lösning med 
alternativa arbetsplatser för att ersätta jobb inom äldrevården, en utökning av ytterligare 
platser för att möta årets utökade ansökningstryck och samtidigt genomföra uppdraget från 
nämnden (AFN 2020/81) kring strandstädning bedöms kunna finansieras inom årets 
budgetram. 

Handlingar i ärendet  
Tjänsteskrivelse Statusrapport feriejobb 2021  

Beslutsgång  
Arbets- och företagsnämnden noterade informationen till protokollet.  

Protokollsanteckningar  
Helena Edberg (KD) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Fler feriejobb behövs.  
I år har drygt 1500 ungdomar sökt feriejobb genom kommunen, en ökning på ca 25% jämfört 
med förra året. Ökningen beror på att det är svårare att i år hitta sommarjobb via egna kanaler. 
Dessutom vill fler hellre jobba än att vara lediga hela sommarlovet.  
På grund av pandemin har till exempel inte äldreomsorgen kunnat ta emot sommarjobbande 
ungdomar, trots att behov finns. Det är sorgligt både för ungdomarna och för pensionärerna. 
Ensamhet och avsaknad av sociala sammanhang tär på oss alla.   
I juni 2020 kom ett medborgarförslag till Arbets- och Företagsnämnden med förslag på att 
ungdomar kunde städa bort fågelspillning på våra stränder. Detta förslag har resulterat i hela 
80 jobbtillfällen vilket är helt fantastiskt! Det är jobb som fungerar även när det är pandemi.  
 
I en tid av pandemi, distansundervisning och begränsade möjligheter till fritidsaktiviteter är 
det viktigare än någonsin att så många som möjligt av våra ungdomar får möjlighet att arbeta 
under sommaren. Ett feriejobb ger så mycket mer än smak på ett framtida arbetsliv. Det ger 
en social gemenskap, sociala samtal och struktur, vilket just idag är stor bristvara.  
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Vi hade så gärna velat erbjuda fler ungdomar feriejobb just i år när behovet är större än 
tidigare på så många sätt, men vi är samtidigt tacksamma för de platser som våra ansvariga 
lyckats få fram trots svårigheterna.” 
 
Gunnel Nyman Gräff för (S), Lars-Åke Sandström (V) och Brita Ström (MP) lät anteckna 
följande till protokollet.  
 
”Vi anser att feriejobb är ett fantastiskt och enkelt sätt att få möjlighet att förstå hur det är att 
vara på ett arbete med vad det innebär med att passa tider, samverka med andra och även lära 
känna även som vuxna arbetskamrater, och dessutom få ett CV inför framtiden. Särskilt för de 
som inte har egna kontakter.  
Ett nära samarbete från enhetens sida, med både den egna verksamheten som med företag i 
kommunen kan åstadkomma betydligt fler sommarjobb. Vi uppskattar mycket att de 
tjänstepersoner som jobbar med frågan gör det så bra!  
Dessutom har regeringen tillfört pengar till kommunerna. Nacka kommun borde kunna ordna 
betydligt fler platser för alla de ungdomar som söker sommarjobb. Precis som nämndens 
ordförande själv sa, det kostar inte speciellt mycket, det är politik. Med ett tydligt politiskt 
beslut om en högre ambition vad gäller antalet feriejobb bör detta vara möjligt. 
Socialdemokraterna hade i sitt budgetförslag till kommunfullmäktige lagt betydligt mer 
pengar för att åstadkomma fler sommarjobb för ungdomar i Nacka.” 
 
YuSie Rundkvist Chou (NL) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”För många ungdomar är sommarjobbet första steget in i arbetslivet. Det är därför glädjande 
att Nacka erbjuder fler sommarjobb under corona, något som statliga medel anslagits till. Nu 
när antalet sökande går upp 25% från omkring 1200 till omkring 1500, så hade det varit 
önskvärt att öka antalet sommarjobb. Nu får ca 1000 ungdomar avslag på sin ansökan.” 
 
Mats Granath (L) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Liberalerna vill framföra en eloge till enheten för feriejobb i Nacka kommun samt för arbetet 
med sommarjobbsmässan, med genomförd digital sommarjobbsmässa för arbeten hos privata 
företag. 
Enheten har utifrån rådande pandemi arbetat mycket kreativt och målmedvetet för att tillskapa 
så många feriejobb inom kommunen som möjligt för ungdomar 16–24 år och dessutom på ett 
föredömligt vis tagit vara på medborgarförslaget om att städa stränder. Härigenom får 
nämndens prioriterade målgrupper en möjlighet till inblick i arbetslivet för framtida val 
genom riktiga arbeten under sommaren. Feriejobb betyder mycket för ungdomar och 
nämnden kan förhoppningsvis utöka budgetramen för detta framöver.” 
 
Håkan Ekengren (C) lät anteckna följande till protokollet.  
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”Det arbetet kommunen bedriver kring sommarjobb är bra. Utvärderingar visar att de ofta 
fyller en bra funktion för den ungdomen som ges tillfälle att pröva ett jobb. Samtidigt kan 
jobben leda till bra kvalitetshöjande insatser för boende i Nacka eftersom i allt en del av 
jobben handlar om städning, omhändertagande av både barn och äldre med mera. Nu i 
sommar kommer Nackas stränder prioriteras vilket ska bli intressant att följa. Det finns säkert 
fler områden som skulle kunna vara föremål för insatser från de kommunala sommarjobbarna. 
Ett exempel är våra naturreservat, exempelvis Nyckelviken och Velamsund.” 
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§ 18                  AFN 2021/44 

Månadsbokslut för arbets- och företagsnämnden mars 
2021  

Beslut  
Arbets- och företagsnämnden fastställer månadsbokslutet för mars 2021. 

Sammanfattning av ärendet  
Det ackumulerade ekonomiska resultatet vid månadsbokslutet mars är minus 40,7 miljoner 
kronor, vilket är 14,5 miljoner kronor bättre än budget. Flera poster avviker från budget. 
 
Följande förklaringar finns: Vuxenutbildning 2,4 miljoner bättre än budget fluktuationer i 
fakturor från anordnare på kostnadssidan och intäkter förklarar avvikelsen samt 
volymfaktorer. Arbetsmarknadsinsatser 4,4 miljoner bättre än budget och ekonomiskt bistånd 
vardera 2,7 miljoner kronor bättre än budget beror på mindre volymer än antaget i mål och 
budget. Utfallet för budgetposten flykting är 3,7 miljoner kronor bättre än budget till följd av 
ett engångsbelopp i februari om 1 miljon kronor från Migrationsverket avseende tidigare 
perioder samt olika kategorier, nivåer och tidpunkter för de olika schablonersättningar. Detta 
kommer att jämna ut sig över året. 
 
I de bifogade rapporterna presenteras detaljerad information om utfall, statistik och analys per 
verksamhetsområde 

Handlingar i ärendet  
Tjänsteskrivelse månadsbokslut mars 2021 AFN  
Bilaga Månadsrapport mars 2021 AFN 

Beslutsgång  
Arbets- och företagsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.  

Protokollsanteckningar  
YuSie Rundkvist Chou (NL) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Det är fortsatt oroväckande med den ovissa situationen kring corona som påverkar nämndens 
verksamhet och ekonomi. Vår oro omfattar också det faktum att antalet nyansökningar om 
ekonomiskt bistånd ökade 600% under de sista åtta månaderna av 2020, men utbetalningarna 
minskade med 12 miljoner under året. Först nu i mars 2021 märks en liten ökning av 
beviljandegraden, men fortfarande ligger utbetalningarna under budget.  
Vi hoppas att alla som behöver stöd och har rätt till det också får det. Men signaler vi får från 
medborgare är att processen för att söka ekonomiskt bistånd är så pass krånglig och kräver så 
pass hög kompetens i administration och skriftlig förmåga, att många inte ens försöker söka 
utan lånar från vänner och bekanta i stället.” 
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Stefan Hult för (S), Brita Ström (MP) och Lars-Åke Sandström (V) lät anteckna följande till 
protokollet.  
 
”Nämndens ekonomiska utveckling är fortsatt stark trots en pågående pandemi. Detta är i 
grunden bra.  En av flera anledningarna till det ekonomiska resultatet är att regeringen gått in 
och anslagit mer pengar till kommunerna. Även om det skett en viss ökning av 
beviljandegraden när det gäller ekonomiskt bistånd gäller det att även framöver försäkra sig 
om att de som söker bistånd när marginalerna är slut verkligen erhåller erforderligt stöd. Det 
gäller inte minst barnfamiljer. Som vi har framfört tidigare ser vi att nyanlända som slutfört 
sin etableringsperiod har svårt att hitta en bostad i kommunen. Det innebär att kommunen 
investerar i deras etablering men i hög utsträckning inte får ut vinsten när de etablerar sig på 
arbetsmarknaden. Det gör dessutom att sociala sammanhang försvåras och barn kan tvingas 
byta skola efter bara något år”.  
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§ 19                  AFN 2020/121 

Upphandling Entreprenörsutbildning unga en 
sommarutbildning  

Beslut  
Arbets- och företagsnämnden noterar informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet  
Upphandlingen av Entreprenörsutbildning för unga- en sommarutbildning annonserades 
mellan den 9 november 2020 och den 11 december 2020. Totalt inkom 5 anbud. Efter att 
tilldelning skett ansökte en anbudsgivare den 28 december 2020 om överprövning av 
upphandlingen och yrkade att upphandlingen skulle rättas på så sätt att anbudsgivarens anbud 
skulle antas istället för den anbudsgivare som tilldelats kontraktet. Mot bakgrund av 
överprövningen har kommunen ånyo granskat både de anbud som inkom i upphandlingen och 
den utvärderingsmodell som tillämpats. Den förnyade granskningen visade att 
utvärderingsmodellens utformning gjorde det svårt att tilldela en rättvis poängsättning inom 
varje enskilt område. 
Av denna anledning beslutade Arbets- och företagsnämnden ordförande med stöd av 6 kap. 
39 § kommunallagen och punkten 4.1 i arbets- och företagsnämndens delegationsordning den 
19 januari 2021 att avbryta upphandlingen. Nämnden avser att annonsera upphandlingen på 
nytt under 2021. 

Handlingar i ärendet  
Tjänsteskrivelse Entreprenörskap unga en sommarutbildning AFN 2020 

Beslutsgång  
Arbets- och företagsnämnden noterade informationen till protokollet.   
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§ 20                  AFN 2021/58 

Kommunövergripande plan för att motverka hemlöshet  
Motion den 16 november av Thomas Ottoson och Fredrik Holmqvist (V)  

Beslut  
Arbets- och företagsnämnden föreslår att: 
-          Kommunfullmäktige avslår förslaget i motionen då nämnden har ett pågående arbete 
som avser att motverka hemlöshet. 
-          Motionen är med detta färdigbehandlad. 

Sammanfattning av ärendet  
Arbets- och företagsnämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 
Motionärerna föreslår att Nacka kommun upprättar en kommunal övergripande handlingsplan 
med en nollvision som mål, dvs ingen Nacka medborgare ska behöva leva i hemlöshet. 
Motionären menar att Nacka kommun är en rik kommun och har ett ansvar för att de 
medborgare som lever i hemlöshet ska få det stöd de behöver för att få ett hem och ett drägligt 
liv. 
Arbets- och företagsnämnden bedömer inte att det finns ett behov av att införa en 
handlingsplan på kommunövergripande nivå som motverkar hemlöshet. Kommunen har inte 
en skyldighet att förmedla bostäder åt medborgarna. Under särskilda omständigheter kan en 
bostad beviljas för att den enskilde ska uppnå en skälig levnadsnivå enligt 4 kap. 1 § 
socialtjänstlagen. Utöver detta erbjuder nämnder olika stödinsatser för att motverka 
hemlöshet.  

Handlingar i ärendet  
Tjänsteskrivelse - Kommunövergripande plan för att motverka hemlöshet 
Bilaga: Motion- Plan för att motverka hemlöshet 

Yrkanden 
Filip Wiljander (M) och Mats Granath (L) yrkade bifall till enhetens förslag.  
Gunnel Nyman Gräff (S) och YuSie Rundkvist Chou (NL) yrkade bifall till motionen.  

Beslutsgång  
Med avslag på Gunnel Nymans Gräffs (S) och YuSie Rundkvist Chous (NL) yrkande 
beslutade arbets- och företagsnämnden i enlighet med enhetens förslag. 

Protokollsanteckningar 
YuSie Rundkvist Chou (NL), Gunnel Nyman Gräff för Socialdemokraterna, Brita Ström (MP) 
och Lars-Åke Sandström (V) lät gemensamt anteckna följande till protokollet.  
 
”Motionens förslag är i korthet att kommunen upprättar en handlingsplan med målet att ingen 
nackabo ska behöva leva i hemlöshet och att stödet till hemlösa nackabor ska anpassas efter 
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rådande situation. Det kan tyckas rimligt eller orimligt, beroende på vars och ens subjektiva 
uppfattning om vad en kommun bör eller kan göra. 
 
Nackalistan ställer sig dock frågande till en mening i tjänsteskrivelsen: Kommunen har 
inte en skyldighet att förmedla bostäder åt medborgarna. Är nyckelordet ”förmedla”?  
I lagen om kommunernas bostadsförsörjningsansvar framgår nämligen att kommunerna har 
huvudansvaret för bostadsförsörjningen. 
 
I Länsstyrelsens yttrande över förslag till riktlinjer för bostadsförsörjning i Nacka kommun 
finns just en anmärkning på att kommunen behöver förtydliga hur man arbetar för att 
förebygga vräkningar och underlätta inträdet på bostadsmarknaden för hemlösa.” 
 
Filip Wiljander (M) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Att ha ett eget hem är en trygghet som alla ska få känna. Vägen dit kan se olika ut, men 
bygger oftast på att individen har en egen försörjning. Att prioritera arbetsmarknadsinsatser 
och vuxenutbildning är här helt avgörande för de individer som saknar jobb. Arbets- och 
företagsnämnden har ett väl utvecklat arbete som avser att motverka hemlöshet. Nämnden 
erbjuder genomgångsbostad åt nyanlända, tillfälligt boende för dem utan bostad, bosöksstöd, 
case manager och kommunvägledare. Till detta kan adderas det vräkningsförebyggande 
arbetet, vardagsstöd och budget- och skuldrådgivning. Detta är konkreta insatser som görs 
utan att en kommunal övergripande handlingsplan har tagits fram. För oss moderater är det 
resultaten som räknas, och självklart har vi en nollvision som mål där inga av Nackas 
medborgare behöver leva i hemlöshet.” 
 
Mats Granath (L) lät anteckna följande till protokollet.  
 
”Liberalerna tycker att motionen har goda ambitioner och är behjärtansvärd. 
Nacka kommun genomförde en kartläggning av hemlösheten i kommunen 2019 och kunde då 
konstatera att kommunen då hade 507 personer i hemlöshet. En ny kartläggning kommer att 
genomföras för att alltid ha kontroll över situationen och eventuellt vidta särskilda åtgärder. 
 
Vi känner oss i dagsläget trygga med att de personer som har behov av stöd och hjälp enligt 
SoL får det och detta framförallt när det finns barn med i situationen, enligt 
Barnkonventionen. 
Som vi alla vet så har Nacka kommun inga kommunalt ägda bostäder att erbjuda däremot har 
nämnden/ kommunen ansvar för att hitta andra lösningar när det föreligger särskilda 
omständigheter. Nämnden/ kommunen erbjuder dessutom olika stödinsatser för att motverka 
hemlöshet, vilket Liberalerna har tilltro till.” 
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§ 21                AFN 2020/149 

Utvärdering Sfi Bas och beslut om att avsluta insatsen 

Beslut  
Arbets- och företagsnämnden beslutar att avsluta insatsen Sfi Bas inom den kommunala 
vuxenutbildningen från och med 31 oktober 2021. 

Sammanfattning av ärendet  
Sfi (svenska för invandrare) Bas är en insats för personer med ingen eller kort 
utbildningsbakgrund. Sfi Bas har under hösten 2020 utvärderats av Nacka kommun. Av 
utvärderingen framgår att eleverna är nöjda med insatsen och anordnaren för Sfi Bas har 
engagerade lärare. Det finns dock inga påvisbara fördelar med att ha ett fast upplägg på det 
vis som Sfi Bas är utformat. Förslaget är därför att avsluta Sfi Bas och istället erbjuda sfi i 
kombination med orienterings- och/eller nationella kurser inom kundvalet kommunal 
vuxenutbildning vilket möjliggör individanpassning, konkurrensneutralitet och tydligare 
villkor för ersättning. 

Handlingar i ärendet  
Tjänsteskrivelse Utvärdering Sfi Bas 
Bilaga 1 Avslutande av BAS-överenskommelse 
Bilaga 2 Rapport 2018-16 Sfi Bas En utvärdering 
Bilaga 3 Intervjufrågor 

Beslutsgång  
Arbets- och företagsnämnden beslutade enligt enhetens förslag. 

Protokollsanteckningar 
Brita Ström (MP) lät anteckna följande till protokollet. 

”Uttdrag ur: Rapport 2018-16 Sfi Bas En utvärdering 
”Sfi Bas är en Sfi-modell  för personer med ingen eller mycket kort utbildningsbakgrund. 
Undervisning i svenska kompletteras med basämnen såsom omvärldskunskap, matematik, 
hälsa, digital kompetens och arbetsmarknadsintroduktion. Jämställdhetsperspektivet finns 
närvarande genom hela utbildningen och särskilda inslag finns både i helgrupp och i 
separerade grupper där kvinnor kan uttrycka sig mer fritt. Förutom Sfi-lärare är även 
modersmålsstödjare, arbetsmarknadskonsulenter och hälsokommunikatörer knutna till skolan. 
Sfi-lärarna och modersmålsstödjarna arbetar tillsammans i klassrummet för att eleverna, 
utifrån individuella behov, på bästa sätt ska kunna tillgodogöra sig kunskap. 
Utbildningarna kan inte beskrivas som enhetliga, men de fungerar bra och ligger i linje med 
både forskning och Skolverkets behovsanalyser för målgruppen. Sfi Bas bidrar på många sätt 
till uppfyllandet av såväl regionala som nationella utvecklingsmål, men störst effekt syns på 
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individnivå. Eleverna i Sfi Bas berättar att de genom utbildningen har fått ett sammanhang, 
hopp inför framtiden och en förnyad tro på den egna förmågan. 
Utvärderingen visar att utbildningen som bedrivs inom Sfi Bas är ändamålsenlig utifrån 
målgruppens förutsättningar och behov. Eleverna får betydligt mer personella resurser än 
elever i ordinarie Sfi och vuxenutbildning. 
Modersmålsstödjarna, som är ett tydligt kostnadsdrivande inslag jämfört med ordinarie Sfi, 
har en viktig roll för elevernas inlärning och helhetssituation i – 7 – skolan. 
Modersmålsstödjarna är i många sammanhang en brygga mellan eleverna, lärarna, språket, 
kulturen, myndigheterna och arbetsmarknaden. Det har varken varit meningsfullt eller möjligt 
att bedöma elevers resultat i form av uppnådda betyg eller övergång till arbete.” 
Miljöpartiet vill anteckna att mer ekonomiska resurser avsätts till den framtida Sfi-
utbildningan i Nacka och tar intryck av den pedagogik som bedrivits i Sfi –bas av förljande 
anledning; 
- Sfi Bas bedriver en undervisning som gagnar den enkildes möjligheter att 
integrera sig snabbare i det svenska samhället än vad ordinär Sfi utbildning gör.  
Enligt aktuell forskning är tex modersmålstödjare en mycket viktig pedagogisk komponent för 
att en individ med kort utbildningsnivå ska kunna tillgodogöra sig det svenska språket. 
- Att det nära samarbetet med arbetsmarknaden är en viktig komponent och 
säkert kunnat utvecklas till att fungera bättre 
- många Sfi elever har också olika problem med sin psykiska och fysiska 
hälsa som i många fall bockerar möjligheten till alla former av inlärning och därför är s.k. 
hälsostödjare en viktig del i utbildningen 
 
Vi anser därför att Nacka kommuns framtida undervisning på Sfi ska ta intryck av det positiva 
resultat som Sfi-Bas har för de studerande och lägga till de ovanstående delar i sin framtida 
undervisning.” 
 
Gunnel Nyman Gräff för Socialdemokraterna, YuSie Rundkvist Chou (NL) och Lars-Åke 
Sandström (V) lät gemensamt anteckna följande till protokollet.  
 
”Att lägga ner SFI bas är ett inte alldeles enkelt beslut. En uppskattad och bra verksamhet, som 
också tagit ansvar för andra behov än själva SFI-verksamheten. Till slut vägde ändå skälen för 
att avsluta det som från början var ett projekt. Vi behöver nu hitta olika sätt att bredda vårt 
uppdrag med att finnas som stöd till de som behöver vägledning i olika samhällskontakter. Det 
är också viktigt att göra SFI-verksamheten så bred att den kan möta både de som inte har gått i 
skolan alls i sitt hemland hela vägen till de som kommer och är välutbildade. Den verksamhet 
som fanns tidigare, och som nu inlemmats i annan verksamhet, Case management, var en 
alldeles utmärkt funktion för allt det där som har en benägenhet att falla mellan stolarna.”   
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§ 22                  AFN 2021/49 

AFN:s utskotts protokoll för år 2020  

Beslut  
Arbets- och företagsnämnden noterar handlingar till protokollet. 

Handlingar i ärendet  
AFN:s utskotts protokoll 2020-04-22 
AFN:s utskotts protokoll 2020-05-20 
AFN:s utskotts protokoll 2020-06-10 
AFN:s utskotts protokoll 2020-08-19 
AFN:s utskotts protokoll 2020-09-17 
AFN:s utskotts protokoll 2020-10-22 
AFN:s utskotts protokoll 2020-11-19 
AFN:s utskotts protokoll 2020-12-10 

Beslutsgång  
Arbets- och företagsnämnden noterade handlingar till protokollet.  
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§ 23                  AFN 2021/89 

Delegationsbeslut och anmälningar  

Beslut  
Arbets- och företagsnämnden noterar handlingar till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet  
Delegationsbeslut avauktorisation Mode 3, AFN 2021/56, 2021-03-12 
 
Delegationsbeslut avauktorisation ElRival ab, AFN 2021/70, 2021-03-31 
 
Delegationsbeslut avauktorisation Löwenfeldt & Co AB, AFN 2021/57, 2021-03-24 
 
Delegationsbeslut avauktorisation DiSara Coaching AB, AFN 2021/57, 2021-03-24 
 
Delegationsbeslut auktorisation Maximus AB, AFN 2020/166, 2021-04-13 
 
Inbjudan till SKR:s konferens Ekonomi och styrning i socialtjänsten – förutsättningar, 
utmaningar och möjligheter 

Handlingar i ärendet  
Tjänsteskrivelse Delegationsbeslut och anmälningar 
Delegationsbeslut avauktorisation Mode 3 arbetsmarknadsinsatser 
Delegationsbeslut avauktorisation Enrival AB Arbetsmarknadsinsatser 
Delegationsbeslut avauktorisation Löwenfeldt & Co 
Delegationsbeslut avauktorisation DiSara 
Delegationsbeslut auktorisation arbetsmarknadsinsatser Maximus Sweden AB 
Inbjudan till Konferens Ekonomi och styrning i socialtjänsten 

Beslutsgång  
Arbets- och företagsnämnden noterade handlingar till protokollet.  
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§ 24

Övriga frågor 

Pia Stark, enhetschef för arbets- och etableringsenheten, och Susanne Nord, utbildnings- och 
arbetsmarknadsdirektör, informerar nämnden om ett överklagat ärende som går till 
Kammarrätten.  

Pia Stark rapporterar till nämnden aktuell status i ett ärende där nämnden kräver återbetalning 
av projektbidrag för inkludering från 2 föreningar. En förening har accepterat beslutet men 
efterfrågar en egen avbetalningsplan. Den andra föreningen vill bestrida nämndens beslut. 
Nämnden kommer att få regelbunden information om hur ärendet fortlöper.  
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§ 25

Borttaget på grund av sekretess
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§ 26

Borttaget på grund av sekretess
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